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Tilstede: Sesselja Bigseth og Øystein Smidt

Nominasjonsforslag til Akershus Venstres fylkestingsliste
Lokallagene i Akershus har tidligere sendt inn forslag på 10 navn i uprioritert rekkefølge.
Fylkeslaget har bekjentgjort navnene som er foreslått fra alle lokallagene og lokallagene er
innen 1. oktober bedt om å sende inn forslag på 10 navn i prioritert rekkefølge. Navnene
foreslått fra Nes er:

1. Åse Birgitte Skjærli, Nes
2. Lars Peder Nordbakken, Gjerdrum
3. Inge Solli, Nittedal
4. Solveig Schytz,Ås
5. Tor Olav Steine, Bærum
6. Gry Bøhmer, Asker
7. Runar Bålsrud, Hurdalen
8. Tine Brubak Jahren, Fet
9. Jonas Tautra Vevatne, Asker
10. Sesselja Bigseth, Nes

Lokalhistorien for Nes Venstre
Kjartan Rødland har fått overlevert alle protokoller og alle lokalvalgslister etter krigen. Han
har også fått beskrevet utviklingen i Nes mht Hegtuneffekten på 60-tallet og utviklingen etter
partisplittelsen i 1972. Dessuten forholdet til bygdelista etc. Han er godt i gang med
skrivingen og kobler Venstres utvikling sammen med den alminnelige utviklingen i Nes etter
krigen. Han har også studert bygdebokas siste bind mht aktiviteter før krigen. Sesselja har
også laget et sammendrag om Venstres aktivitet i Nes før krigen basert på hva som står i
bygdebøkene. Historieskriftet skal også inneholde litt om Venstre på landsbasis og på
fylkesbasis. Vi tar sikte på at historien skal være ferdig i mars/april neste år.

Listestilling i Nes
Vi er godt i gang med listestillingen, og det har vært kontakt med de som stod på lista forrige
gang og de som er blitt nye medlemmer siden sist. Vi har vel nå ca 35 navn klare. Dette er
meget bra, men vi ønsker oss enda flere. Vi kan ha 41 navn på lista (antall
kommunestyrerepresentanter som fra neste gang er 35, pluss 6).

Pressen har vært tidlig ute med å avklare hvem som stiller som toppkandidater og
ordførerkandidater ved kommende valg. På forespørsel fra pressen har Øystein sagt at han
fortsetter i politikken i nye fire år, og at han er partiets ordførerkandidat. Dette var ikke
diskutert i partigruppen, men kunne vanskelig besvares på annen måte. Det antas nå at han
offisielt er partiets ordførerkandidat.

Programarbeidet i Nes
Sesselja koordinerer dette arbeidet. Dette behøver ikke være ferdig før ut på våren, men ideer
til innspill må komme nå litt etter hvert. Sesselja er også med i programarbeidet i fylkeslaget,
og hun har tidligere satt opp en liten oppsummering av dette arbeidet som jeg hitsetter:



”Programkomiteen har, som tidligere nevnt, startet med et overordnet perspektiv der vi legger
ideologi og fremtidsvisjoner til grunne for det mer detaljorienterte arbeidet vi nå skal i gang
med. En viktig forutsetning for arbeidet har vært den forventede befolkningsveksten i
Akershus – det er anslått at befolkningen vil øke med rundt 30% de neste 20 årene. Vi har
altså ikke bare tenkt Akershus i de neste 4 valgårene, men har jobbet frem en visjon om "Nye"
Akershus. Et nøkkelbegrep i så måte er "en desentralisert fortetning gjennom offensiv by- og
stedsutvikling". 

Jeg tror et slikt overordnet og langsiktig perspektiv kan være en interessant måte å starte
programmet lokalt også, før vi går over på de mer detaljerte kulepunktene. Hvordan ønsker vi
Nes skal se ut om 20 år, og hva gjør vi for å komme dit?

Av saker som tegner seg til å bli viktige i fylket og lokallagene rundt omkring er det særlig
arealutvikling og fortetning; samferdsel; og kommunestruktur/sammenslåing som skiller seg
ut. I uken som kommer går programkomiteen over til å jobbe mer med detaljene i
programmet, og her kommer arbeidet med Kongsvingerbanen selvsagt til å bli et punkt jeg vil
fremme forslag om å få med.”

Vi må også kunne satse på Nes som en miljønøytral kommune, økning av støtte til lag og
foreninger og til nærmiljøfond. Dessuten bør vi finne saker som kan være felles for kommune
på Øvre Romerike og også felles med kommuner sør for oss langs Kongsvingebanen. Vi må
også ha en klar strategi for vårt samarbeid med andre partier og på hvilke vilkår dette skal
kunne skje. Det bør kunne gis utrykk for at vi vil ha et skifte i Nes i forhold til rødgrønt styre.

Øystein Smidt
Referent


